
Protokół z LXI Sesji 

     Rady Dzielnicy XVII, 

     „Wzgórza Krzesławickie”, 

     Rada Dzielnicy XVII, os. Na Stoku 15 

     z dnia 16 listopada 2023r. godz. 1800 
 

 

(PROJEKT PROTOKOŁU - PROTOKÓŁ NIE ZOSTAŁ PRZYJĘTY PRZEZ RADĘ DZIELNICY) 

 

Porządek obrad LXI Sesji Rady Dzielnicy XVII: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji  

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1 wskazania zadania do realizacji w ramach zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań 

Dzielnicy” w roku 2023 

4.2 wniosku o wprowadzenie zmiany w Miejscowym Planie Zagospodarowania Przestrzennego 

obszaru „Grębałów - Lubocza” 

 

  4. Interpelacje i zapytania 

  5. Oświadczenia i komunikaty 
 

ad.1.Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

Posiedzenie LXI Sesji Rady Dzielnicy XVII odbyło się siedzibie Rady Dzielnicy XVII, os. Na 

Stoku 15. 

Po stwierdzeniu quorum (obecnych 18 osób) LXI sesję otworzył Przewodniczący Rady 

Dzielnicy XVII Pan Andrzej Dziedzic witając wszystkich zebranych (obecni wg załączonej 

listy) oraz Radną Miasta Krakowa Panią Renatę Kucharską 
 

ad.2.Przedstawienie projektu porządku obrad 

Porządek obrad LXI został przyjęty jednogłośnie 

 

ad. 3. Przyjęcie protokołów z poprzednich Sesji  

Do protokołów z poprzednich sesji nie wpłynęły uwagi. 

 

Na sesje przybyli p. St. Stroński, p. Z. Rajski, p. P. Mleczko 

 

ad.4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

ad.4.1.  wskazania zadania do realizacji w ramach zadania pn. „Remont dróg i chodników wg 

wskazań Dzielnicy” w roku 2023 

Projekt uchwały Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia 

Zarządu 

Głos zabrali : p. J. Kolasa, p. A. Dziedzic 

Członkowie Rady Dzielnicy XVII jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie 

wskazania zadania do realizacji w ramach zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań 

Dzielnicy” w roku 2023 

 



 

ad.4.2 wniosku o wprowadzenie zmiany w Miejscowym Planie Zagospodarowania 

Przestrzennego obszaru „Grębałów - Lubocza” 

Projekt uchwały Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia 

Zarządu 

Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały 

Głos zabrali: L. Madej, p. A. Dziedzic, p. J. Kolasa, p. A. Zdziebko, p. L. Zaleński,  

p. P. Mleczko, p. K. Frankiewicz 

Pan S. Adamczyk złożył wniosek formalny o odrzucenie procedowania tej uchwały i oddanie 

jej do ponownych konsultacji 

Przed głosowaniem nad ww. wnioskiem  głos zabrali jeszcze: p. P. Mleczko, p. A. Dziedzic,  

p. L. Madej, p. A. Zdziebko, p. J. Wójcik, p. L. Zaleński.  

Wniosek p. S. Adamczyka został przyjęty jednogłośnie pozytywnie. Rada Dzielnicy 

zagłosowała za odrzuceniem projektu uchwały 

 

ad. 5. Interpelacje i zapytania 

Brak 

 

ad. 6. Oświadczenia i komunikaty 

Przewodniczący zapoznał zebranych z pismem Biura ds. Dzielnic w sprawie końca VIII 

Kadencji Rady Dzielnicy  

Pan S. Adamczyk, wyraził zdanie, że  nie powinno się łączyć funkcji kierowniczych placówek 

kulturalnych działających na terenie Dzielnicy z Członkostwem w Radzie Dzielnicy. Głos w tej 

sprawie zabrał: p. P. Mleczko 

Pan St. Stroński poruszył temat nie uwzględnienia przez Komisarza Wyborczego wniosków 

Rady Dzielnicy o korektę okręgów wyborczych. Głos w tej sprawie zabrali: p. S. Adamczyk,  

p. W. Wojnarski p. L. Zaleński, p. A. Dziedzic, p. J. Kolasa, p. Z. Rajski. 

 

Następnie, obecna na sesji Radna Miasta Krakowa Pani Renata Kucharska, podziękowała 

radnym za 5 letnią współpracę i zapoznała zebranych z zadaniami z terenu Dzielnicy XVII jakie 

zostały wpisane do budżetu Miasta Krakowa na rok 2024  

Głos w sprawie ww zadań zabrali: p. J. Kolasa, p. S. Adamczyk, p. A.Dziedzic, p. Z. Rajski,  

p. Z. Gawłowski, p. P. Mleczko, p. A. Zdziebkop. K. Frankiewicz. 

 

Pan Leszek Zaleński podziękował Przewodniczącym Komisji Praworządności i Ochrony 

Środowiska za współpracę w VIII kadencji Rady Dzielnicy XVII 

 

Pan Wiesław Wojnarski podziękował Przewodniczącej Komisji Kultury za współpracę w VIII 

kadencji Rady Dzielnicy XVII 

 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Pan Andrzej Dziedzic o godz. 20:00 

zamknął posiedzenie LXI Sesji VIII Kadencji Rady Dzielnicy XVII. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 
Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Andrzej Dziedzic 


